
Protokoll Gyda IHF:s styrelsemöte 

Nr 7/14

Datum:  21/9-1 Tid:  10-12       Plats:  Högbobanan

Närvarande:  Anders Enbom, Kurt Svahn, , Linda Olsson, Siri Brever, Tony Bergsman, 

Lotta Möller

Meddelat förhinder: Maria Berg, Maria Hedin, Katarin Ekman, Linn Gillberg, Helena Dansk

§72-14 Ordförande Anders Enbom hälsade välkommen och öppnade mötet.

§73-14 Utsåg Lotta Möller att jämte Tony Bergsman att  justera protokollet.

§74-14 Fastställde föreslagen dagordning.  Ordf Anders E anmäler att två ytterligare frågor 

inkommit förutom frågan från Ungdomssektionen. 

§75-14 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§76-14 Ekonomisk rapport. Kassör Helena Dansk har meddelat frånvaro till dagens möte 

och ingen redovisning fnns i dagsläget tillgänglig. Tony B påtalar för ordf Anders E att det 

är bråttom med den ekonomiska redovisningen till Leaders. Kassör Helena D har fått i 

uppdrag att ta fram underlag som ordf Anders E ska godkänna. Anders E ska kontakta 

kassören angående frågan.  

§77-14 Inkomna frågor. 

- Inkommit frågor från Ungdomssektionen(US).  Med anledning av att US önskar 

planera sina aktiviteter inför kommande år har US ställt frågor.



1. Vad v i l l  s t y r e l s e n  ha u t  av ungdoms s ek t i o n en o ch  

ungdoms s e k t i o n en s  a rb e t e ?

Gyda IHF har ambitionen att ha fokus på ungdomsverksamhet och att denna 

verksamhet lyfts fram.  Att ungdomarna, via sina representanter i en 

Ungodmssektion, får möjlighet att driva och genomföra ideér som bidrar till att 

utveckla ungdomars intresse och engagemang i föreningen.

2. Vi l ka ak t i v i t e t e r  f ö r vän t a s  ungdoms s e k t i o n en  ano rdna unde r  

2015 ?

Gyda IHF ser att Ungdomssektionen bidragit med många viktiga insatser i form av 

aktiviteter för och med ungdomarna i föreningen. Gyda IHF ser gärna att 

ungdomarna i samråd och dialog med styrelsen fortsätter planera och genomföra 

aktiviteter som tidigare. 

3.  Vad ha r  s t y r e l s e n  f ö r  budg e t p l an e r  f ö r  ungdoms s e k t i o n en und e r  

2015 ?  (Då vå r  e gna ka s s a  p l o c ka s  bo r t  en l .  S t y r e l s e b e s l u t )

Gyda IHF ser att ungdomarna, via Ungdomssektionen fortsätter planera aktiviteter 

som tidigare, i dialog med styrelsen.  Där Ungdomssektionen tar upp ev kostnader 

för aktiviteter i styrelsen.  Varvid Ungdomssektionens arbete också organisatoriskt 

jämställs med de andra sektionernas arbete i föreningen. Gyda IHF är en förening 

där sektionerna genom sina  representanter har mer ansvar och samordning med 

olika fokus/områden. 

4.  Vad ä r  en  ungdoms s e k t i o n  o ch  va r f ö r  ha r  man en  ungdoms s e k t i on ?  

Vad ä r  s y f t e t  med e n  ungdoms s e k t i o n ?

En Ungdomssektion ska bestå av ungdomsrepresentanter för ungdomarna i 

föreningen Gyda IHF  och således representera ungdomarnas röster i föreneningen. 

Där US har mer ansvar att samordna, genomföra och ha ideér för ungdomarna i 

föreningen.  



Att ha en Ungdomssektion är viktigt utifrån nyrekrytering, dels utifrån den 

gemensamma intresset islandshäst och att tävla med islandsthäst, men också 

utifrån att öka kunskapen kring hur arbete organiseras i förening som bygger på 

frivilliga arbetsinsatser.

 Syftet är att bidra till att ungdomar tycker det är roligt att vara och ingå i en 

gemenskap som fnns i en organiserad förening med islandshästen som 

gemensamt intresse.

Överenskommer med representant från Ungdomssektionen, Siri Brever,  att 

inkommen fråga från Ungdomssektionen kan redovisas via detta protokoll och 

således inte via mejl vilket Ungdomssektionen tidigare begärt.  

- Inkommit fråga från Monica Wikström angående sponsring av Gydas deltagare vid 

Geadingakeppni SM med 1000kr/ekipage. 

Frågan om sponsring och ev policy kring sponsring hänskjuts till årsmötet. 

Ordf Anders E återkopplar detta till frågeställaren Monica W.

- Inkommit fråga  från Titti Juhlin angående önskan om anordnande av ”Tölt in 

harmony kurs” med Ulrica Backan. Styrelsen ställer sig positiv till frågan, men 

önskar Titti Juhlin att inkomma med mer konkret förslag angående detta, för ev 

beslut i frågan. 

Ordf Anders E återkopplar detta till frågeställaren Titti Juhlin.

 



§78-14 Redovisning från sektionerna: 

Bansektionen rapporterar att armaturen skulle monterats igår, men nådde inte upp med 

befntliga resurser. Behöver högre skylift och detta är på gång. 

Grus är lagt på Gamla banan, fnns ff någon sten som sticker upp för mycket. 

Toaletterna är klara. Användes vid sista tävlingen. Dock fck den dyrare akuttömningen av 

tanken beställas då det också varit kurser. Kostnader för toa tank tömningar: en planerad 

och schemalagd; 990kr, tömning beställd inom 5arbdagar 1300kr och en s k akuttömning 

2300kr . Intentionen är att ha rutiner för att tömma före eller efter tävling beroende på. 

Ang sladdning; har blivit mycket sladdning, eftersom det måste sladdas efter varje 

kurstillfälle. 

Ungdomssektionen rapporterar;    planerar nu för ”prova på”- tävlingen 5 Oktober. Saknas 

lite funktionärer och det är ff inte så många anmälda, men det brukar inkomma mot slutet. 

Höstlovsaktiviteter planeras också. US kommer också delta med ca 2-3, helst fer 

representanter vid Höstkonferensen vid Stenholmen. På förslag kan ex deltagarna skriva 

och dela med sig på ex hemsidan av det som diskuteras och händer vid höstkonferensen.  

Just nu är det ca 6-7 ungdomar som är aktiva och ca 10-tal som deltar i US aktiviteter.  

Tävlingssektionen; ordförande Anders E informerar om att han haft kontakt med 

tävlingsledare Linn Gilberg som ställer sig positiv till att delta i SIFs 2dagars 

tävlingsseminarier angående planering av kommande års tävlingar. Anders E inväntar dock 

svar från Linn G angående om hon kommer åka.

Då representanter i Tävlingssektionen adresserat att de inte har för avsikt att fortsätta 

ansvara för uppgifter i Tävlingssektionen så är det i dagsläget oklart hur/vilka som ska 

arbeta med tävlingssektionens uppgifter. Av vikt att det så fort som möjligt tydliggörs hur 



Gydas tävlingsplanering ska se ut inför nästa år. Bör därför bjuda in representanter från 

dagens Tävlingssektion till styrelsemöte för diskussion kring detta. 

§79-14 Övriga frågor

Fråga som bör fortsätta diskuteras är; hur gå vidare i arbetet med klubbstugan ?

Angående medlemsmöte; Tony avvaktar besked från Maria Berg angående tidpunkt och 

möjlighet för dem att delta i en föreläsning vid ett medlemsmöte, enligt tidigare planerat 

form för medlemsmöte. 

§80-14 Nästa styrelsemöte:  OBS! 

En fråga kommer behandlas och det är; hur ska Gyda IHF säkerställa hur Tävlingssektion 

ska se ut framledes ? Utifrån denna fråga fnns förslag på att så fort som möjligt kalla till 

extra styrelsemöte; förslag  första hand månd 29/9 kl 19.00 eller tisd  30/9 kl 19.00. 

Särskilt viktigt att representanter från Tävlingssektionen har möjlighet att delta. Plats 

Högbobanan.

§81-14 Ordförande Anders Enbom avslutar mötet.

Vid protokollet  Lotta Möller, sekreterare          

  .....................................................

Justeras Tony Bergsman, viceordf

......................................................


